

Title (en)

METHOD OF INHIBITING COAGULATION OF BLOOD.

Title (de)

VERFAHREN ZUR BESEITIGUNG DER BLUTGERINNUNG.

Title (fr)

PROCEDE D'INHIBITION DE LA COAGULATION DU SANG.

Publication

EP 0182895 A1 19860604 (EN)

Application

EP 85903117 A 19850603

Priority

US 61672784 A 19840604

Abstract (en)

[origin: WO8505551A1] A method for inhibiting or preventing coagulation of blood by inhibiting platelet aggregation. More specifically, a method is disclosed for inhibition of a platelet aggregation by the administration of a compound having as part of its molecule the structure [1,4 dioxo-2-ene] also designated as [oxo-ene-oxo]. Among disclosed exemplary inhibitory compounds are 1,4 dioxo-trans-2-ene-derivatives of long chain fatty acids, but long chain structure is not essential.

Abstract (fr)

Un procédé d'inhibition ou de prévention de la coagulation du sang consiste à inhiber l'agrégation des plaquettes. Plus particulièrement, un procédé d'inhibition de l'agrégation des plaquettes consiste à administrer un composé ayant en tant que partie de sa molécule la structure AD1,4 dioxo-2-ène BD également désigné ADoxo-ène-oxo BD. Parmi des exemples des composés inhibiteurs décrits, se trouvent des dérivés 1,4 dioxo-trans-2-ène d'acides gras à chaîne longue, mais la structure à chaîne longue n'est pas essentielle.

IPC 1-7

A61K 31/22; A61K 31/20; A61K 31/12

IPC 8 full level

A61K 31/12 (2006.01); **A61K 31/20** (2006.01); **A61K 31/23** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/12 (2013.01); **A61K 31/20** (2013.01); **A61K 31/23** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8505551A1

Cited by

DE202018004422U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8505551 A1 19851219; EP 0182895 A1 19860604

DOCDB simple family (application)

US 8501037 W 19850603; EP 85903117 A 19850603